

WAS IST LOS AM FREITAG

Wir wünschen Ihnen einen gelungenen Start in den neuen Tag - genießen Sie die Stadt, in der die Sonne das ganze Jahr strahlt!

WHAT TO DO ON FRIDAY

Wishing you a very good morning from the town where the sun shines year round!



ElGounaRedSeaHotels



ElGounaHotels

elgouna.com

hotels.elgouna.com

orascomhm.com

GORGEOUS
It's
El Gouna!



ORASCOM
Hotels Management

ACTIVITY OF THE DAY

Experts say, "A perfect holiday inspires the mind & nurtures the soul". We say, "A perfect holiday empowers the body, inspires the mind & nurtures the soul". Make every day of your stay a perfect Holiday at El Gouna's handful **spas & fitness centres**

Check El Gouna App for a full list of the town's gyms

WHERE TO DINE

Mer.bey Restaurant and Lounge Bar brings you the best of Beyrouth, filling you with traditional Lebanese delicacies. Lay back and enjoy the Arabesque classy ambience while the appetizing smells and dishes surround you with the hospitality and love of Lebanon.

For reservations and more information, contact your Hotel's Front Desk.

Venue

Mer.bey Restaurant at Mosaique Hotel

AKTIV- PROGRAMM

Experten wissen: "Der perfekte Urlaub inspiriert Deine Sinne & nährt Deine Seele". Wir wissen: "Der perfekte Urlaub belebt Deinen Körper, inspiriert Deine Sinne & nährt Deine Seele". Ergänzen Sie jeden Tag Ihres perfekten Urlaubs in El Gouna mit einem Besuch in unseren **Spa & Fitness Centern**.

Checke die El Gouna App für eine vollständige Liste aller Fitnessstudios in der Stadt

GENUSS- EMPFEHLUNG

Mer.bey Restaurant und Lounge Bar entführt Sie nach Beirut und verwöhnt Sie mit traditionell Libanesischen Gerichten. Lehnen Sie sich zurück und genießen die arabeske Atmosphäre, während verführerische Düfte und Speisen Ihnen die Herzlichkeit und Gastfreundschaft des Libanon vermitteln.

Für weitere Informationen und Buchungen einfach an der Rezeption melden.

Location: Mer.bey Restaurant im Mosaique Hotel

YOUR NIGHT OUT

Party hard at our own Party Hotel **Cooks Club El Gouna** from 21:00 till 02:00am, and enjoy the tunes of the Guest DJ of the week
(Entrance fee applicable)

Venue: Cook's Club Hotel, Downtown

TIPS FOR A GREAT STAY

Feeling creative? Need inspiration? Visit the **G-space** and connect with El Gouna's young multinational entrepreneurial community boasting the town's true vibe. G-Space is a beautifully designed Co-working facility with space rentals starting Euro 6/day.

DEIN ABEND- DEINE NACHT

Zeit für Party: In unserem brandneuen Party Hotel **Cooks Club El Gouna** können Sie von 21:00 Uhr bis 02:00 Uhr feiern. Die wöchentlich wechselnden Gast DJ sorgen für Abwechslung (gebührenpflichtig).

Location: Cook's Club Hotel, Innenstadt

TIPS FÜR EINEN UNVERGESSLICHEN URLAUB

Interessiert an kreativem Input? Dann besuchen Sie **G-Space** und verbinden sich mit El Gouna's internationaler Jung-Unternehmer Community. Hier sind Sie am Puls der Zeit. Im modernen, mit Liebe zum Detail gestalteten Co-Working Space, können Sie Räume ab 6 Euro pro Tag mieten.

This is only a sample of what can be done in El Gouna. For a full destination overview, please refer to El Gouna App.

Download the
EL GOUNA APP

